
Protokoll styremøte 10-2021 
 
Møtte: Johnny Skjoldal, Henry Kristiansen og Ingerid Lærum Roll-Lund, 
Teams: Atle Opstvedt, Renate Solberg og Vidar Bryn 
 
Ikke møtt: Maiken Hansen (vara) 
 
 
Sted: Bergen Travpark, styrerommet 
Tid: Mandag 01.11.21 kl.17.00 
 
 
Saksliste 
 

1. Godkjenne protokoll fra forrige styremøte 
Protokoll er godkjent og signert. 
 

2. Sette dato for neste styremøte 
Neste styremøte blir onsdag 17.11.21 kl.19 på teams 
 

3. Økonomi 
Forbundssekretær informerer om status på økonomi. 
 
Styret tar denne saken til etterretning. 

 
4. Treningsanlegg 

Det foreligger ingen spesifikke retningslinjer for trening av hest på DNT sine treningsanlegg. 
 
Styret tar denne informasjonen til etterretning.   
 

5. Valg DNT 2022 
Styret diskuterer kandidater til valget til DNT sin GF. 
 
Diskusjonen blir unnlatt offentligheten. 
 

6. Facebook/hesters og kusk prestasjoner 
Styret diskuterer ulike løsninger på hvilke prestasjoner forbundet skal skrive om på Facebook. 
Styret blir enige om at alle styremedlemmene skal følge med og skrive om presentasjoner 
både for kusker og hester som tilhører forbundet. Alle styremedlemmene skal få tilgang til 
Facebook siden. 

  
7. Etne, Ølen og Vindafjord Trav- og Hestelag 

Nedleggelse av Etne, Ølen og Vindafjord Trav- og Hestelag har vært oppe som sak hos DNT.  
 
Vedtak fra DNT: Oppløsning av Etne, Ølen og Vindafjord Trav- og Hestelag er godkjent. 
Vestenfjeldske Travforbund gis rett til å disponere hva gjenstående midler i laget skal 
benyttes til, innenfor sitt geografiske virkeområde. 
 
Forbundssekretær tar saken videre med Etne, Ølen og Vindafjord Trav- og Hestelag. 
 
Styret tar denne informasjonen til etterretning. 

 



8. Travbane Stend Videregående Skole 
Ingen ny informasjon fra arbeidet på Stend Videregående skole. Saken skal tas opp igjen til 
høsten. 

 
 Styret tar denne informasjonen til etterretning. 
 

9. Endring av protokoll 7-2021 
Endring av protokoll 7-2021, Sak 6.  
 
Informasjon fra DNT 
Formann i DNT styret Knut Weum informerer om status i travet, strategiplanen, 
organisasjonen og det forekommende valget.  
 
Diskusjonen er unnlatt offentligheten. 
 
Vedtak: Styret ønsker å endre siste setningen til: Styret tar denne informasjonen til 
etterretning. 
 
Forbundssekretær endrer dette i protokoll 7-2021, Sak 6. 
 

10. Fjerning av startavgift 
Forbundet sendte inn en sak om fjerning av startavgiften til generalforsamlingen til DNT. 
Saken ble videresendt til styret i DNT og ble styrebehandlet på styremøte 11/21. 
Saken gikk dessverre ikke igjennom hos styret. Styreleder i DNT oppfordrer forbundet til å 
sende inn saken på nytt med en ny formulering. 
 
Styret diskuterer saken på nytt. 
 
Styret ønsker at saken skal tas opp igjen på neste styremøte. 
 

11. Høstkonferanse/strategiplan 
Forbundsleder informerer resten av styret om høstkonferansen som var forrige helg. 
Strategiplanen ble sendt ut til forbundene i dag.  
 
Styret ønsker at alle skal lese igjennom arbeidet som ble gjort på høstkonferansen og så skal 
det gjennomgås på neste styremøte. 
 

12. Næringsforum 
Styret diskuterer ulike løsninger for næringsforum i 2022. 

Denne saken skal tas opp igjen på neste styremøte. 

 
13. Eventuelt 

Terminliste 2022: Styret diskuterer terminlistearbeidet for 2022 
 
 

 
 

Møtet ble hevet kl. 18.30 
 
 

Lisa Pickersgill, referent 



 
 
 
 
 
 
   Johnny Skjoldal    Henry Kristiansen 
 
 
 
 
 
 
 Ingerid Lærum Roll-Lund            Renate Solberg    Atle Opstvedt 


